
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

         Θεσσαλονίκη, 10/02/2021 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων 
  Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 
  Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών 
  Τον κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 
 
 
ΘΕΜΑ: «Αξιοποίηση της τεχνητής λίμνης του Φράγματος Πουρναρίου στην Άρτα» 
 
 
Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 
 
Σύμφωνα με πρόσφατα τοπικά δημοσιεύματα στο διαδίκτυο, κατόπιν πρωτοβουλίας του 
Επιμελητηρίου Άρτας, πραγματοποιήθηκε τηλεδιάσκεψη με θέμα: «Αξιοποίηση της 
Τεχνητής Λίμνης του Φράγματος Πουρναρίου και της παραλίμνιας περιοχής». Στόχος της 
ήταν ο συντονισμός και η συνεργασία όλων των εμπλεκομένων θεσμικών φορέων 
τοπικής αυτοδιοίκησης για την εκπόνηση ενός ολοκληρωμένο σχεδίου ανάπτυξης, 
διαχείρισης και ανάδειξης της άνω τεχνητής λίμνης και της σχετικής παραλίμνιας ζώνης. 
Με δεδομένο το ιδιαίτερο φυσικό κάλλος της λίμνης και της παραλίμνιας ζώνης, ως άνω 
και με επίσης δεδομένες τις ιδιαίτερες κλιματολογικές συνθήκες, που επικρατούν στην 
περιοχή, κρίνεται αναγκαίο το να κατασκευαστούν έργα υποδομής για την εξασφάλιση 
της προσβασιμότητας στην παραλίμνια ζώνη, για την αξιοποίηση του τοπικού φυσικού 
περιβάλλοντος, για την καλύτερη διαχείριση των παραγωγικών πόρων της εν λόγω 
περιοχής (π.χ. υδροδότηση) και για την τουριστική ανάδειξη της τεχνητής λίμνης, του 
Φράγματος Πουρναρίου. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 
Σε ποιες ενέργειες προτίθεσθε να προβείτε, κατά το μερίδιο δικαιοδοσίας που αναλογεί 
σε κάθε ένα εκ των άνω ερωτώμενων Υπουργείων, προκειμένου να αξιοποιηθεί και να 
αναδειχθεί η άνω αναφερόμενη τεχνητή λίμνη του Φράγματος Πουρναρίου, καθώς και η 
παραλίμνια ζώνη της, σε ένα νέο φυσιολατρικό, τουριστικό προορισμό,  συμβάλλοντας 
εμμέσως τα μέγιστα στην τόνωση της τοπικής οικονομίας; 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
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